

Call for participants



Learn how to make theatre with a difference!

As part of the **Focus Generati#ns**, les Théâtres de la Ville de Luxembourg are seeking **30 young people aged 14 to 18** to take part in a unique artistic project connected to the production of *New Beginning*. This immersive work explores the connection between humanity and our planet, featuring participants as the sole creators on stage – no actors or technicians. Participants will manipulate stage elements and provide recorded voiceovers.

No prior experience in theatre, music, or dance is required, but participants must feel confident handling objects on stage and understand both French and English. They will not need to speak on stage.

Participation includes:

In addition to the four performances at the Grand Théâtre, participants will join:

- Workshops: March 3 or 7, 2025, from 4pm to 6pm, at the Grand Théâtre (15 participants per session)
- Recording session: Saturday, March 8, 2025 (time tbc)
- Weekend stage workshop: Saturday, May 10, and Sunday, May 11, 2025 (time tbc)
- Evening technical rehearsals: From Tuesday, May 13, to Thursday, May 15, 2025 (tbc)

Performances:

- Friday, May 16, 2025 • 8pm (in English)
- Saturday, May 17, 2025 • 3pm (in English) • 8pm (in French)
- Sunday, May 18, 2025 • 5pm (in French)

Venue **Grand Théâtre, Studio**

Duration **1 hour (no intermission)**

How to Apply:

Send an email to lestheatres@vdl.lu before **December 20, 2024**, including:

- Full Name
- Age
- Email and phone number
- Parental authorization (required for minors, to be provided after confirmation)
- A recent photo

Applications of minors must be submitted by a **parent or legal guardian**.

A detailed form with all necessary information will be shared after your registration is confirmed.

Don't miss the chance to join this exceptional cultural experience and contribute to an innovative artistic production. We look forward to seeing your creativity and enthusiasm.

Appel à participation



Apprenez à faire du théâtre engagé !

Dans le cadre du programme **Focus Generati#ns**, les Théâtres de la Ville de Luxembourg recherchent **30 jeunes âgés de 14 à 18 ans** pour participer à un projet artistique unique en lien avec la production de *New Beginning*. Cette œuvre immersive explore la relation entre l'humanité et notre planète, mettant en scène des participants comme les seuls créateurs sur scène – sans acteurs ni techniciens. Les participants manipuleront les éléments scéniques et enregistreront des voix off.

Aucune expérience préalable en théâtre, musique ou danse n'est requise, mais les participants doivent être à l'aise avec la manipulation d'objets sur scène et comprendre le français et l'anglais. Ils n'auront pas à parler sur scène.

La participation comprend :

En plus des quatre représentations au Grand Théâtre, les participants prendront part à :

- Ateliers : le 3 ou 7 mars 2025, de 16h00 à 18h00, au Grand Théâtre (15 participants par session)
- Session d'enregistrement : samedi 8 mars 2025 (horaire à confirmer)
- Atelier scénique de week-end : samedi 10 mai et dimanche 11 mai 2025 (horaire à confirmer)
- Répétitions techniques en soirée : du mardi 13 mai au jeudi 15 mai 2025 (horaire à confirmer)

Représentations :

- Vendredi 16 mai 2025 • 20h00 (en anglais)
- Samedi 17 mai 2025 • 15h00 (en anglais) • 20h00 (en français)
- Dimanche 18 mai 2025 • 17h00 (en français)

Lieu **Grand Théâtre, Studio**

Durée **1 heure (sans entracte)**

Comment postuler :

Envoyez un email à lestheatres@vdl.lu avant le **20 décembre 2024** comprenant :

- Nom complet
- Âge
- Email et numéro de téléphone
- Autorisation parentale (obligatoire pour les mineurs, à fournir après confirmation)
- Une photo récente

Les candidatures doivent être soumises par un **parent ou tuteur légal**.

Un formulaire détaillé contenant toutes les informations nécessaires sera envoyé une fois votre inscription confirmée.

Ne manquez pas cette opportunité exceptionnelle de participer à une expérience culturelle unique et de contribuer à une production artistique innovante. Nous avons hâte de découvrir votre créativité et votre enthousiasme !